

VANKLEEK HILL
BUSINESS AND MERCHANT ASSOCIATION

Executive Board Meeting - March 17, 2020

Via Skype @ 7 p.m.

PRESENT: Erin Dawson (Jade Garden), Jan Amell (Jan Amell Photography), Louise Sproule (The Review), Miria Baliddawa (The Healing Place), Nancy Kaudel (Totem Roasters), Natalie Amell (Amell Massage Therapy), Teresa Bressan-Lambert (VKH Vineyard).

ABSENT: Adele Robert (A. Adele Robert Translations), Kristina Drake (Cat Creek Editing).

1. The meeting started on time with certain members joining later.

2. The quorum was met.

3. Financials

We attempted to discuss, but due to the Skype venue of the meeting this proved difficult. Therefore, they will be discussed at a later meeting.

4. Membership

Various means of contacting and invoicing members were discussed.

5. Board meetings' calendar

Going forward, executive Board meetings will be held Tuesday evenings at 7:30 p.m. which is convenient to all members.

6. Welcome baskets for new residents

Ideas were brainstormed and the consensus was that a VKH branded bag would be a good alternative to the basket and would serve as a fundraising tool. The bags could be sourced locally.

7. Greening of Vankleek Hill

Discussions were held on ways to not only green the town but also the industrial area. As well, ideas were brought forth with regards to decorating these areas for special events.

8. Joint memberships

We will contact the Hawkesbury Business Association and the Prescott Chamber of Commerce to set up joint memberships.

9. Facebook

We will set up a group page that members can see and use to post ideas, etc. all in one accessible place.

10. Website (myvkh.com)

We will look at updating this website to reflect business members' news and provide a venue to post meeting minutes. We will strive to keep it as current as possible.

The meeting adjourned at 8:14 p.m. by wishing everyone to stay well.

The next Board meeting is TBD.

ASSOCIATION DES COMMERCES ET MARCHANTS de VANKLEEK HILL

Réunion du comité exécutif – le 17 mars 2020

Via Skype @ 19h

PRÉSENTES : Erin Dawson (Jade Garden), Jan Amell (Jan Amell Photography), Louise Sproule (The Review), Miria Baliddawa (The Healing Place), Nancy Kaudel (Totem Roasters), Natalie Amell (Amell Massage Therapy), Teresa Bressan-Lambert (VKH Vineyard).

ABSENTES : Adele Robert (A. Adele Robert Translations), Kristina Drake (Cat Creek Editing).

1. La réunion débute à temps bien que certains membres se sont joints un peu plus tard.
2. Le quorum est atteint.
3. Les finances
Nous avons tenté d'entamer une discussion concernant les finances mais compte tenu du lieu de la réunion, soit Skye, ceci fut difficile. Nous discuterons donc de ce sujet à une réunion ultérieure.
4. Les membres
Des moyens variés furent discuter concernant la façon de contacter et de facturer les membres.
5. Le calendrier des réunions du comité exécutif
À l'avenir, les réunions du comité exécutif auront lieu les mardis, soit à 19h30, heure qui convient à tous.
6. Paniers de bienvenue pour les nouveaux résidents
Nous avons échangé plusieurs idées et le consensus fut qu'un sac de marque serait une bonne alternative au panier et pourrait aussi servir d'outil de levée de fonds. Les sacs pourraient être d'origine locale.
7. L'écologisation de Vankleek Hill
Des discussions ont eu lieu concernant les moyens visant l'écologisation du village et de la zone industrielle. De plus, des idées furent offertes concernant la décoration de ces aires durant les événements spéciaux.
8. Les adhésions conjointes
Nous communiquerons avec l'Association des commerces de Hawkesbury et la Chambre de commerce de Prescott Russell afin d'établir des adhésions conjointes.
9. Facebook
Nous mettrons en place une page de groupe que les membres pourront accéder et utiliser pour afficher leurs idées, etc., le tout en un endroit commun facilement accessible.
10. Site Web (myVKH.com)
Nous mettrons les efforts requis pour faire une mise-à-jour de ce site Web afin de refléter les nouvelles de nos adhérents et les procès-verbaux de nos réunions. Nous ferons notre possible pour le garder à jour.

La réunion est levée à 20h14 et tous se souhaitent de rester en santé.

La prochaine réunion du comité exécutif est à déterminer.